L.N. 209 of 2025 B6027

L.N. 209 of 2025

Employees' Compensation Ordinance

Resolution of the Legislative Council

Resolution made and passed by the Legislative Council under section 48A of the Employees' Compensation Ordinance (Cap. 282) on 26 September 2025.

Resolved that, with effect from 1 January 2026, the Employees' Compensation Ordinance (Cap. 282) be amended as set out in the Schedule.

Schedule Section 1 L.N. 209 of 2025 B6029

Schedule

Amendments to Employees' Compensation Ordinance

- 1. Third Schedule amended (medical expenses payable by an employer in respect of an injury due to accident arising out of and in the course of employment)
 - (1) Third Schedule, paragraph 2(b)—

Repeal

"\$300"

Substitute

"\$500".

(2) Third Schedule, paragraph 3—

Repeal

"\$370"

Substitute

"\$700".

Dora WAI Pik-yiu Clerk to the Legislative Council

26 September 2025

Resolution of the Legislative Council

Explanatory Note Paragraph 1

L.N. 209 of 2025 B6031

Explanatory Note

This Resolution increases the maximum daily rates of medical expenses payable by employers under the Employees' Compensation Ordinance (Cap. 282).

2025 年第 209 號法律公告 B6026

2025 年第 209 號法律公告

《僱員補償條例》

立法會決議

立法會於 2025 年 9 月 26 日根據《僱員補償條例》(第 282 章)第 48A 條提出和通過的決議。

議決自 2026 年 1 月 1 日起修訂《僱員補償條例》(第 282 章),修訂方式列於附表。

2025 年第 209 號法律公告 B6028 附表 第1條

附表

修訂《僱員補償條例》

- 1. 修訂附表 3 (僱主就僱員在受僱工作期間因工遭遇意外以致 受傷而須付的醫療費)
 - (1) 附表 3,第 2(b) 段—— 廢除

"\$300"

代以

"\$500"。

(2) 附表 3, 第3段——

廢除

"\$370"

代以

"\$700" ·

立法會秘書 衛碧瑤

2025年9月26日

2025 年第 209 號法律公告 B6030 註釋 第1段

註釋

本決議調高僱主根據《僱員補償條例》(第282章)所須支付的醫療費的每日上限。